
     Verslag vergadering milieuraad. 

 21/11/2024 
 
 
 
Plaats: OC Lichtaart, zaal Wannes 
Uur: van 20.00 -22.20 uur 
 
Aanwezig: Gert Storms, Jef Embrechts, Herman Wens, Josephine Meeuwsen, Greet Van 
Sas, Jan Geudens, Jef Diels, Annie Vets, Hilde Versmissen 
Verontschuldigd: Frans smets, Dirk Potters, Jef Van Eyck 
 

1. Goedkeuring verslag 16 mei 2024 
-vraag om terugkoppeling over plan van aanpak Aziatische hoornaar (studiedag Elke Cos) 
 

2. Windmolenpark Lille - Kasterlee 
Op de  infomomenten (Kasterlee en Lille) was er toch vrij veel commotie. 
Niet enkel rond slagschaduw en geluid maar ook visualisatie in het landschap. 
Ook contouren met geluidsimpact zijn substantieel.  
Gert Storms overloopt de presentatie. De presentatie is te raadplegen op: 
https://www.kasterlee.be/product/4588/hernieuwbare-energie--windturbines 
Er is een bijeenkomst geweest met vraag op actiegroep op te richten. Zij zijn van plan om 
advocaat in te schakelen.  
De Milieuraad wenst dit tijdens de procedure van de omgevingsaanvraag te beoordelen.  
 

3. Varia 
-ontslag secretaris Paul Vernelen 
Oproep: wie wordt secretaris? Graag kandidaten, je mag je aanmelden bij voorzitter Greet. 
 
-werking adviesraden in de toekomst : dit is nog niet duidelijk: moet bekeken worden door de 
nieuwe bestuurders van deze legislatuur.  
 
-klimaatmakers: Warm  aanbevolen!! 
Neem zeker een kijkje via deze link. Je kan er alvast een vragenlijst invullen.  
https://www.kasterlee.be/product/4572/klimaatmakers 
Gemeente Kasterlee wil zijn burgers actief betrekken bij het realiseren van 
lokale klimaatdoelstellingen.  

Klimaatmakers zijn geëngageerde burgers die meewerken aan concrete 
klimaatacties voor én door burgers. Iedereen die constructief wil samenwerken 
aan klimaatuitdagingen is welkom. 
Deze lokale teams werken aan verschillende thema’s die een link hebben met 
lokaal klimaatbeleid en dichtbij de burger staan (mobiliteit, wonen, 
consumptie…). 

-werken Kaliebaan 
https://www.kasterlee.be/werkendetail/28/aanpassingswerken-kaliebaan 



Er is de suggestie om de bewoners te stimuleren om van station,  Opstal,… via zandweg 
naar JC De Hoge Rielen te leiden? De vraag wordt gesteld of het opportuun is om de 
zandweg te verharden (halfverharding) en/of te verlichten? Dit lijkt geen ideale piste, omdat 
er ook alternatieven zijn die veiliger lijken? .  
 
-stand van zaken nieuw recyclagepark? IOK zou terug contact opnemen met Zusters in 
oktober-november. Er is nog geen nieuwe informatie 
 
Volgende vergadering: in principe op 16 januari 2025, maar best in functie van 
windmolenproject (openbaar onderzoek) . Eventueel 20 februari 2025. 
Voorgestelde locatie: polyvalentezaal gemeentehuis.  
. 
 
 


